
 

Generalforsamling Torsdag d. 30 januar 2025 kl. 18.30 på Elværket 

 Velkomst 

Dagsorden m. referat: 

1. Præsentation bordet rundt 

Formanden bød velkommen til årets generalforsamling i ÅÅF. Der blev lavet en runde bordet rundt for 
at de fremmødte kunne fortælle hvem de deltog på vegne af. 

2. Valg af dirigent 

Torben Fladeland Iversen blev valgt. 

3. Valg af referent og stemmetæller 

Jesper Richardt blev valgt som referent. 

John som stemmetæller 

4. Konstatering af fremmødte og stemmeberettige 

Der var 15 foreninger tilstede. Så i alt 23 deltagere. 

5. Beretning om fællesrådets virke i den forløbne periode 

Formanden aflægger årets beretning for ÅÅF: 

Der er afholdt rigtig mange møder i 2024 

- 10 bestyrelsesmøder 
- 25 møder i Byudviklingsudvalget, med ansvar for planlægning af Torvemarked hver lørdag 
- Bemanding af Torvemarked 32 onsdage og lørdage, opsætning og nedtagning. 
- 7 møder med forvaltningen og Århus vand, om vandseparering, Parken og Torvet. 
- 1 borgermøde om Torvemarkedet  

 

Hvad er der sket og hvad er på vej: 

- Vi har fået en bro over den store sø mellem Klokkervej og Sophus Bauditz vej 
- Aarhus Vands planer med Åby Park – man kan ikke realisere den første plan, man overvejer et 

alternativ. 
- Vi får 2 meter brede cykelstier fra Haslevej til Ringvejen i 2025 (vi husker hullerne til flagállen) 
- Vi får måske også 2 meter brede cykelstier i centerområdet. 
- Vi får snart et færdig Åbyhøj Idrætscenter, trods udfordringer med byggetilladelsen 
- Torvemarked hver lørdag fra d. 1. april til jul. 



 

 

En stor tak til alle dem der har fået Åbyhøj til et skønt sted af bo og være: 

- Byudviklingsudvalget 
- Det ny Torvemarkedsudvalg , hvor Henrik & Kristian er kommet til 
- Kasper Møller for at have båret Torvemarked sammen  med Steen Gissel og den lille gruppe 
- Niels Jørgen Højsgård for arbejdet med Sct. Hans og Flagállen 
- Hele bestyrelsen for det store arbejde de laver 
- Og ikke mindst til vores kasserer gennem mange år, John. 

6. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

Formanden gennemgik årets regnskab for ÅÅF. Regnskabet blev godkendt. 

7. Godkendelse af budget samt fastlæggelse af kontingent 

Formanden gennemgik budget for 2025 og kontingent for 2025.  

Begge dele blev godkendt. 

8. Godkendelse af evt. nye medlemmer jf. § 4 

Ingen nye medlemmer som skulle godkendelses. 

9. Behandling af indkomne forslag (Forslag, der af en medlemsgruppe ønskes behandlet på den 
ordinære generalforsamling, skal være bestyrelsen i hænde senest 7 dage efter generalforsamlingens 
varsling) 

Ingen forsalg til behandling 

10. Valg til bestyrelsen jf. vedtægternes § 9, samt valg af revisor og revisorsuppleant 

Næstformand: Kasper Møller valgt for 2 år 

Kasserer: Leif F. N. valgt for 2 år 

Bestyrelsesmedlemmer: Bo Andersen – Kasper Okkels – Jens Olsen valgt for 2 år 

Ingen suppleanter blev valgt. Bestyrelsen fik mandat fra generalforsamlingen til at kunne indsætte en 
suppleant. 

Revisor suppleant Finn Nielsen blev valgt for 2 år. 

Oplæg V. Kasper Møller – Torvemarkedet 2.0 

Kl. ca. 19:30 er fællesrådet vært ved et lettere traktement, så vi også uformelt kan tale om vigtige 
forhold i Åby-Åbyhøj 



 

Kl. 20.30 Mødet genoptages 

…opfølgning på oplæg 

Nogle steder at kunne søge: 

https://www.voressted.nu/moedestederne 

Nordea Fonden 

Spar Nord Fonden 

I forhold til legeplads område eller andre gode muligheder til torvet. 

11. Diskussion af kommende arbejdsopgaver og prioritering i Åby-Åbyhøj 

Vi skal huske at være obs på North-side grunden også om der kommer til at ske noget. 

12. Eventuelt 

Husk at tilføje jeres foreninger til Facebook siden for Åby-Åbyhøj Fællesråd. 

Husk at sende info til kalenderen til hjemmesiden for Åby-Åbyhøj Fællesråd 

 

 

 

 

Facebook: Åby-Åbyhøj Fællesråd 

 

Referent: Jesper Richardt 

 

https://www.voressted.nu/moedestederne

